
Fra: Harald Teig [hateig@yahoo.no] 
Sendt: 12. desember 2014 20:40 
Til: Postmottak KLD 
Emne: Uttale om ulvesoner. 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 

Harald Teig 
2632 Venabygd. 
 
Utvalgets konklusjon virker fornuftig, men det må være adgang til forebyggende uttak av 
ulv i beiteområder på sporsnø. Dette bør heller ikke bety at det skytes for mye ulv, jfr. 
Wabakkens utspill om at det fylles på med så mye ulv fra Sverige at man faktisk kunne 
skutt all norsk ulv hvert år. Jakt på barmark i beitesesongen er også meget tidkrevende 
og kostbar . Med en invasjon på 1 - 200 streifulv fra Sverige årlig, er det også stor risiko 
for etablering av familiegrupper langt utenfor ulvesona.  
 
Harald Teig 


